
OR.0002.12.2011 
 

 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XII/2011 
 

z sesji Rady Gminy Poraj  

w dniu 26 sierpnia 2011 roku  
 

Urząd Gminy w Poraju, ul. Jasna 21 {sala nr 220} 
 
 

 

 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                    

o samorządzie gminnym, sesję otworzyła i prowadziła p. Katarzyna 

Kaźmierczak - Przewodnicząca Rady Gminy. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak poprosiła wszystkich uczestników 

sesji o powstanie i chwilą ciszy uczczono śmierć: 

Pana Janusza Gniatkowskiego – Honorowego Obywatela Gminy Poraj - zmarł 

23 lipca bieżącego roku i pracownika Urzędu Gminy Pani Longiny Tomzik,  

której pogrzeb odbędzie się dzisiaj o godzinie 16-ej. 
 

Na ogólny stan 15 Radnych w sesji uczestniczyło 13 Radnych.  

Nieobecni usprawiedliwieni Radni: p. Jan Duda, p. Zbigniew Rajczyk. 

 
 

Porządek  obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Poraj. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z działalności od ostatniej 

sesji. 

5. Sprawozdanie międzysesyjne z prac Urzędu Gminy.  

6. Inwestycje i remonty zgłoszone do przetargu w roku 2011. 

7. Działalność Gminy w zakresie upowszechniania sportu: 

- działalność Klubów sportowych, 

- budowa nowych boisk sportowych. 

8. Przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego w tym na temat przeprowadzonych remontów - 

wystąpienie Przewodniczącej ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw 

społecznych. 

9. Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi. 

10. Projekty uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany Uchwały Nr 57(XI)2011 Rady Gminy Poraj z dnia 30 czerwca 

2011 roku w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży lokali 

mieszkalnych na rzecz najemców oraz warunków udzielania  
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bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych należących do Gminy Poraj, 

10.2. powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia 

gminnego, 

10.3. wyboru ławników do sądów powszechnych: wystąpienie 

Przewodniczącej Zespołu ds. wyboru ławników, przeprowadzenie 

tajnego głosowania, 

10.4. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok, 

10.5. zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2014 – w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj, 

10.6. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

Gminy Poraj, 

10.7. zmiany Uchwały Nr 48(IX)2011 z dnia 11 maja 2011 roku w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na budowę 

kanalizacji sanitarnej i oczyszczalni w sołectwie Jastrząb, 

10.8. przyjęcia do realizacji projektu systemowego pn. „Lepszy Start – 

Indywidualizacja procesu nauczania wczesnoszkolnego w Gminie 

Poraj” realizowanego w ramach priorytetu IX POKL Rozwój 

wykształcenia i kompetencji w regionach, Działania 9.1 

Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości 

usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałania 

9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup                     

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic             

w jakości usług edukacyjnych. 
 

11. Sprawy organizacyjne. 
 

12. Zamknięcie sesji. 
 

 

P r z e b i e g    o b r a d: 
 
 

Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
 

W sesji uczestniczyli: 

1) Radni - wg.  listy  obecności  stanowiącej  załącznik nr 1 do  protokółu, 

2) zaproszeni Goście i Mieszkańcy Gminy - według listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak o godzinie 1200 otworzyła XII sesję 

Rady Gminy Poraj. 
 

 

Po powitaniu uczestników obrad stwierdziła, iż zgodnie z listą obecności           

w sesji uczestniczy 13 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy 

wynoszącego 15 Radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. 
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Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 

Nawiązując do porządku obrad - zał. nr 3 - przekazanego Radnym oraz 

jednostkom pomocniczym Gminy w ustawowym terminie, Przewodnicząca 

Rady Gminy Poraj skierowała dwa wnioski o wyrażenie zgody na: 
 

1)  wykreślenie z porządku sesji w pkt 10 dwóch projektów uchwał zapisanych 

w podpunkcie 10.4.  i 10.5. w sprawie: 

 zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok, 

 zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2014. 

Radni zaakceptowali w/w zmianę głosując: „za” – 13 głosów; 
 

2) wprowadzenie do punktu 10-go porządku sesji dodatkowych trzech 

projektów uchwał w sprawie: 

 wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj. 

Wynik głosowania: „za” – 13 głosów; 
 

 zmiany Uchwały Nr 48(IX)2011 z dnia 11 maja 2011 roku w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska     

i Gospodarki Wodnej w Katowicach na budowę kanalizacji sanitarnej       

i oczyszczalni w sołectwie Jastrząb. 

Wynik głosowania: „za” – 13 głosów; 
 

 przyjęcia do realizacji projektu systemowego pn. „Lepszy Start – 

Indywidualizacja procesu nauczania wczesnoszkolnego w Gminie Poraj” 

realizowanego w ramach priorytetu IX POKL Rozwój wykształcenia        

i kompetencji w regionach, Działania 9.1 Wyrównywanie szans 

edukacyjnych i zapewnienie wysokiej, jakości usług edukacyjnych 

świadczonych w systemie oświaty, Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie 

szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji 

oraz zmniejszanie różnic, w jakości usług edukacyjnych. 

Wynik głosowania: „za” – 13 głosów. 
 

Przyjęte projekty uchwał zostały dopisane w miejsce wykreślonych                    

i kolejno w podpunktach 10.4., 10.5. i 10.6.. 

Rada Gminy Poraj 13 głosami „za” przyjęła porządek XII sesji ze 

zmianami - jak zapisano na początku niniejszego Protokółu. 
 

 

Ad. 3 porządku obrad: 
Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Poraj. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak stwierdziła, że protokół z XI sesji 

Rady Gminy Poraj był wyłożony w biurze Rady oraz w sali przed jej 

rozpoczęciem i skierowała zapytanie o uwagi do jego treści – nie wniesiono 

uwag. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad treścią ostatniego 

Protokółu z 30 czerwca 2011 roku - uchwalona „jednogłośnie”. 
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Ad. 4  porządku obrad: 
Informacja Przewodniczącej Rady Gminy. 
 

Zgodnie z zatwierdzonym porządkiem obrad p. K. Kaźmierczak 

odczytała „Informację z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady 

Gminy Poraj za okres od 30 czerwca do 26 sierpnia 2011 roku” – jak                   

w załączniku nr 4 do niniejszego protokółu. 

 
 

Ad. 5 porządku obrad: 
Sprawozdanie międzysesyjne z prac Urzędu Gminy.  

Sekretarz Gminy p. Maria Magdalena Gurbała zapoznała uczestników 

sesji z „Informacjami” na temat pracy w Urzędzie Gminy - załączniki od nr 5 

do nr 9. 
 

 

Ad. 6 porządku obrad: 
Inwestycje i remonty zgłoszone do przetargu w roku 2011. 
 

Informacja pisemna do tematu stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokółu – przyjęto bez uwag. 
 
 

Ad. 7 porządku obrad: 
Działalność Gminy w zakresie upowszechniania sportu. 
 

 Przewodnicząca obrad zapytała Radnych o uwagi do informacji 

pisemnych: 

1) działalność klubów sportowych – nie wniesiono uwag do załącznika nr 

11, 

2) radna p. Zdzisława Polak zakwestionowała treść kolejnej informacji – 

zał. nr 12 – w której tytuł nie odzwierciedlał tematu. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła kompetentne osoby do właściwego 

przygotowania kolejnej informacji w tej sprawie. 
 
 

Ad. 8 porządku obrad: 
Przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
 

Na prośbę Pani K. Kaźmierczak głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. 

oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych p. Barbara Trząskowska-

Szcześniak na temat przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 

2011/2012 – odczytała załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.  

Ponadto stwierdziła, że: 

 Pełnomocnik ds. oświaty nie przygotował żadnych informacji do tematu    

i nie brał udziału w wizytacji placówek oświatowych - poprosiła                 

o przygotowanie materiałów jak we wniosku z Komisji na najbliższe jej 

posiedzenie, 

 odpowiadając na zaniepokojenie radnej p. Z. Polak zapewniła o dobrym 

przygotowaniu i warunkach dla przedszkolaków w Przedszkolu               

w Żarkach Letnisku.  
 

Na temat przygotowania do nowego roku szkolnego Niepublicznej Szkoły           

w Masłońskim wypowiedziała się radna p. A. Zagroba dziękując władzom 

Gminy za przeprowadzone w niej remonty. 
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Ad. 9 porządku obrad: 
Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o kierowanie zapytań i wniosków do 

zobowiązując jednocześnie do udzielenia odpowiedzi pracowników wskazanych 

przez p. Sekretarz: 
 

1) p. Andrzej Ludwikowski pytał o rozpoczęcie i możliwość dofinansowania 

na wymianę pieców c.o. i montaż solarów, 
 

2) p. Z. Polak pytała o termin budowy: 

2.1.  chodnika na ul. Letniskowej, rozpoczęcia odwodnienia ul. Wiejskiej, 

doświetlenia ul. Księżycowej, ustawienie tablicy informacyjnej Gminy       

w Żarkach Letnisku, 

2.2. poruszyła temat dogrodzenia terenu wokół basenu kąpielowego, 

2.3. apelowała o informowanie Radnych o terminach odbiorów 

inwestycyjnych każdego w swoim sołectwie, 

2.4. omawiając wynik kontroli i dokumentację zdjęciowej opracowaną przez 

Zarządzanie Kryzysowego Urzędu Gminy na okoliczność 

zanieczyszczania basenu i rzeki „Czarki” oraz jej zagrodzenia wyraziła 

zdziwienie, iż sprawę scedowano do pracownika ochrony środowiska bez 

dalszej kontynuacji, która już jest bardzo obciążona pracą. Pytała 

również o system ostrzegania mieszkańców przez w/w Zarządzanie; 
 

3) p. B. Trząskowska-Szcześniak: 

 jakie działania od marca podjął Urząd Gminy związane                   

z przejęciem na rzecz Gminy działki na ul. Raczyńskiej przyległej 

do basenu, 

 na jakim etapie znajduje się przejęcie terenów od PKP na stan 

Gminy, 

 wskazała na relacje pomiędzy pracownikami Referatów 

Zarządzania Kryzysowego i Gospodarki Komunalnej w temacie 

wypuszczania fekaliów do basenu kąpielowego optując za 

kontynuowaniem rozpoczętych prac przez Zarządzanie Kryzysowe 

Urzędu Gminy; 
 

4) p. Krzysztof Szustak ponownie apelował o odwodnienie w Gminie, 

szczególnie głównego rowu gminnego B-1 (rosnące drzewo i zawalony 

murek) i odtworzenie rowów między innymi na terenie Złomreksu           

w Poraju; 
 

5) p. Anna Zagroba prosiła o dokończenie rozbiórki byłej świetlicy na 

terenie Masłońskiego i zwróciła uwagę na:  

 zanieczyszczenie terenu po byłej Fabryce Tektury, 

 pożar na Światowicie, nad którym unosiła się szkodliwa toksyczna 

chmura i apelowała do sztabu kryzysowego o ostrzeganie 

mieszkańców w tym zakresie na przyszłość, 

 możliwość podpisania się na petycji do rządu w sprawie ograniczenia 

ruchu tirów po drogach, 

 szkodliwość dla zdrowia ludzkiego masztów telefonii cyfrowych 

optowała przeciwko ich posadowieniom w miejscach zabudowanych; 
 

6) p. Jolanta Kozak ponownie determinowała Urząd Gminy o wyrównanie 

jezdni w Poraju na ul. 3-go Maja (wyjazd z zakrętu od ul. Nowej) i o 

zweryfikowanie mostu na rzece „Warcie” od ul. Nadrzecznej ze względu 

na zalewanie (słupy energetyczne były do połowy w wodzie i konary 

drzew sięgają przewodów energetycznych); 
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7) p. Przemysław Bąk wskazał na nieskończoną inwestycję przy Szkole 

Podstawowej w Kuźnicy Starej pytał o przyczyny opóźnienia oraz              

o stan i ostatni przegląd hydrantów p. pożarowych; 
 

8) p. Tomasz Brymora wskazując na istniejącą sieć kanalizacyjną 

wnioskował o spowodowanie podłączenia się do niej wszystkich posesji; 
 

9) Przewodnicząca Rady Sołeckiej wsi Masłońskie poinformowała                  

o inicjatywie budowy mini rampy prosząc o dotację z budżetu Gminy do 

tej inwestycji, ponieważ te z funduszu sołeckiego są niewystarczające; 
 

10) sołtys wsi Żarki Letnisko pytał, co oznaczają tablice „miejscowość 

monitorowana” a radna p. A. Zagroba stwierdziła, że prasa robi złą 

reklamę informując, że nie ma kamer; 
 

11) handlujący na placu targowym w Poraju zwrócili się z apelem                   

o zmniejszenie opłaty targowej.  

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że do Rady 

wpłynęło takie pismo podpisane przez 40 zainteresowanych i problem ten 

zostanie omówiony na najbliższych Komisjach Rady. Stwierdziła, że Uchwała 

w sprawie wysokości opłaty targowej funkcjonuje od lat, jest prawem 

miejscowym i każdy handlujący ma obowiązek ją uiścić. 
 

Odpowiedzi na pytania udzielał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

p. Mariusz Musialik, a między innymi: 

 temat basenu kąpielowego zostanie wyjaśniony na najbliższej 

Komisji ds. budżetu, 

 nie ma przeszkód uczestniczenia Radnych w Komisjach 

odbiorowych inwestycji na terenie Gminy, 

 rozpoczął się proces komunalizacji terenów przez PKP i sprawą 

zajmuje się merytoryczny pracownik Urzędu a bliższe informacje 

zostaną udzielone na w/w Komisji, również na temat działki na 

basenie, 

 odprowadzanie ścieków do rzeki jest przestępstwem i nikt się do 

tego nie przyznaje. Została rozpoczęta procedura i będzie 

sukcesywnie kontynuowana; 

 bloki kamienne i pniak z korzeniami zostały usunięte z rowu B-1, 

 ma być wykonane przejście przez plac Złomreksu na razie zostały 

oczyszczone studzienki, rów zostanie udrożniony, lecz nie ma 

połączenia w kierunku lasu; 

 na 30 sierpnia w Urzędzie Gminy jest zaplanowane spotkanie         

z Dyrektorem w sprawie drogi wojewódzkiej 791; 

 jeżeli zmusimy telefonię do usunięcia masztu mieszkańcy nie będą 

mieli zasięgu. W miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego Gminy nie ma miejsc przeznaczonych na ich 

posadowienie; 

 ogrodzenie przy SP w Kuźnicy Starej ma zostać ukończone do 15 

września i termin będzie zachowany; 

 napisy informujące o monitorowaniu miejscowości powodują 

zdjęcie nogi z gazu przez kierowców; 
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 część posesji ma przydomowe oczyszczalnie, więc nie można 

wszystkich zmusić do podłączenia się do sieci kanalizacyjnej; 

 wniosek z Komisji jest realizowany i w dniu dzisiejszym wyjdą 

pisma do wskazanych instytucji zawiadamiające                              

o zanieczyszczaniu basenu i rzeki „Czarki” oraz jej zagrodzeniu; 

 p. P. Przystalski poinformował, że toczy się postępowanie               

w sprawie chodnika na ul. Letniskowej; 

 sprawa rozbiórki byłej świetlicy Fabryki Tektury na trenie 

Masłońskiego jest złożona do Nadzoru Budowlanego. Został 

wyznaczony termin, jeżeli właściciel nie wykona nakazu rozbiórki 

to Gmina się tym zajmie i obciąży kosztami właściciela; 

 14 września odbędzie spotkanie w sprawie solarów, co później 

zostanie przekazane mieszkańcom, przypuszczalne rozpoczęcie 

programu nastąpi w roku przyszłym; 

 o zagrożeniu powiadamia się telefonicznie i poprzez megafon, a 

system wczesnego ostrzegania był wcześniej opracowany przez 

Inspektora ds. Obrony cywilnej. 
 

W dalszej części obrad Sekretarz Gminy: 

 do pomocy w ochronie środowiska na około 2 m-ce będzie przesunięty 

pracownik, co umożliwił powrót do pracy pracownika ds. budownictwa, 

 nie było sponsorów do opracowania tablicy informacyjnej w Żarkach 

Letnisku, a budżet Gminy ma ograniczone możliwości, 

 Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska zapewnił, że zagrożenie 

istniało 2 km od miejsca pożaru. Na miejscu był obecny pracownik 

Zarządzania Kryzysowego Urzędu Gminy. 
 
 

Ad. 10 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Klimek zapoznał 

zebranych z projektami uchwał jak w zatwierdzonym porządku obrad – 

stanowią akta Rady Gminy OR.0006. 

 

10.1.   
Radny p. A. Ludwikowski zakwestionował zgodność przedkładanych do 

uchwalenia Radzie projektów uchwał - Sekretarz Gminy poinformowała, że 

nadzór prawny nie miał uwag do tego projektu, który był wcześniej wysłany do 

sprawdzenia i żeby uniknąć uchylenia całej Uchwały ze względu na zmianę       

w preambule zobowiązała się do jej poprawienia. 

Radni nie wnieśli innych uwag i „jednogłośnie” zatwierdzili treść 

Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 57(XI)2011 Rady Gminy Poraj       

z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zasad przeznaczenia do 

sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców oraz warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych należących do Gminy Poraj. 

Uchwała to załącznik nr 14 do „Protokółu” z sesji: 

 

U c h w a ł a   Nr 66(XII)2011 
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10.2.  
Rada Gminy Poraj w obecności 13 Radnych „jednogłośnie” powołała 

Komisję Inwentaryzacyjną ds. komunalizacji mienia gminnego – jak            

w załączniku nr 15: 

 

U c h w a ł a   Nr 67(XII)2011 
 

 

 

10.3.  
Przewodniczącą Zespołu ds. wyboru ławników p. Jolanta Kozak 

rekomendując kandydatów na ławników zapoznała uczestników sesji z treścią 

„Protokółu” z posiedzenia Zespołu jak w załączniku nr 16 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodnicząca Rady podziękowała za wystąpienie i zaproponowała 3-y osoby 

skład Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania – 

zatwierdzono w drodze aklamacji.          

Do Komisji Skrutacyjnej zostali wybrani (wrazili akces pracy) i zatwierdzeni 

Radni: 

1.  p. Zdzisława POLAK -  Przewodnicząca 

2.  p. Tomasz  BRYMORA  - Członek 

3.  p. Krzysztof SZUSTAK - Członek 
 

Po zakończeniu prac Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół     

z tajnego głosowania (zał. nr 18, zał. nr 17 - lista obecności Radnych w trakcie 

głosowania) i złożyła na ręce Przewodniczącej obrad wraz z kartami z tajnego 

głosowania - zał. nr 19 - w zaklejonej kopercie. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak złożyła wybranym ławnikom gratulacje           

i zarządziła głosowanie uchwały w tej sprawie. 

Radni Rady Gminy Poraj 13 głosami „za” przyjęli Uchwałę w sprawie 

wyboru ławników do sądów powszechnych jak w załączniku nr 20 do 

niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a   Nr 68(XII)2011 

 
 

Wykreślone ppkt 10.4 i 10.5 w sprawie:  
zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok 
zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2014 – w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 
Gminy Poraj. 
 

Salę obrad opuścił radny p. Przemysław Bąk. 

 
 

10.4.  
Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Poraj zatwierdziło 12 Radnych obecnych na sali obrad – zał. 

nr 21: 

U c h w a ł a   Nr 69(XII)2011 
 

Wynik głosowania: „za” - 8 głosów, „wstrzymało się” – 4 głosy. 
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Na salę obrad powrócił radny p. P. Bąk. 

 
 

10.5.  
Na prośbę Przewodniczącej Rady udzielono wyjaśnień do kolejnego 

projektu    uchwały. 

Po   dyskusji   Radni    dokonali    zmiany     Uchwały Nr 48(IX)2011 z dnia 11 

maja 2011 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na budowę 

kanalizacji sanitarnej i oczyszczalni w sołectwie Jastrząb, jak w załączniku      

nr 22 do niniejszego protokółu. 

Wynik głosowania: „za” - 10 głosów, „wstrzymało się” – 3 głosy: 
 

U c h w a ł a   Nr 70(XII)2011 

 
 

10.6.  
Rada Gminy Poraj „jednogłośnie” zatwierdziła treść Uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji projektu systemowego pn. „Lepszy Start – 

Indywidualizacja procesu nauczania wczesnoszkolnego w Gminie Poraj” 

realizowanego w ramach priorytetu IX POKL Rozwój wykształcenia                    

i kompetencji w regionach, Działania 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych       

i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 

oświaty, Poddziałania 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów            

z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości 

usług edukacyjnych (zał. nr 23): 
 

U c h w a ł a   Nr 71(XII)2011 
 

 

Ad. 11 porządku obrad: 
 

Sprawy organizacyjne. 

Radni zdecydowanie zaprotestowali przeciwko wprowadzaniu tuż przed 

sesją dodatkowych projektów uchwał, co potwierdziła zobowiązana przez 

Komisje Rady p. K. Kaźmierczak wnosząc do p. Sekretarz o zaniechanie 

dotychczasowych praktyk tzw. „wrzutek”. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak przedstawiła korespondencję, jaka 

wpłynęła do biura Rady kierując ją  do Komisji Rady pod dyskusję. 
 

 

Ad. 12 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy 

Poraj o godzinie 1450 zamknęła XII sesję dziękując uczestnikom za 

zdyscyplinowanie. 
 

Protokolant  

          Przewodnicząca 

                Rady   Gminy   Poraj 

 

             Katarzyna   KAŹMIERCZAK 


